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Cîtu: Daca o sa corectam tinta de deficit, va fi în jos; sa vedem întâi cum arata

situatia pe fiecare minister

Premierul Florin Cîtu afirma ca, daca va fi modificata, tinta de deficit asumata pentru acest an va fi

corectata ''în jos''.

 

"Daca o sa corectam, o sa corectam în jos tinta de deficit, dar haideti sa vedem întâi cum arata situatia pe fiecare

minister în parte si apoi vom veni si cu tinta de deficit ", a declarat Cîtu, miercuri, într-o conferinta la Palatul

Victoria, întrebat daca la proiectul de rectificare bugetara tinta de deficit va fi corectata.

 

El a explicat ca Guvernul da o "traiectorie clara de reducere a deficitului bugetar si sustenabila si credibila",

punctând ca fluctuatiile de preturi sunt normale într-o economie de piata.

 

"Aici lucrurile sunt foarte clare pentru mine. Preturile sunt determinate de piata, într-o economie. Şi îmi place ca

vorbim doar atunci când preturile mai cresc putin, dar nu vorbim de ele când scad. Preturile vor creste, vor scadea

în functie de ce se întâmpla cu cererea si oferta. Ceea ce poate sa faca acest guvern - si face foarte bine - e sa se

dea o traiectorie clara de reducere a deficitului bugetar si sustenabila si credibila. Este si sustenabila si credibila

pentru ca Comisia Europeana, în analiza deficitului excesiv, si-a asumat aceeasi traiectorie pe care o are România

în privinta deficitului bugetar. Asta conteaza atunci când ne uitam pe termen mediu si lung si ne uitam si la

evolutia altor preturi, dar, fluctuatii pe termen scurt, acestea sunt normale într-o economie de piata si ar trebui sa

ne obisnuim cu preturi care cresc si scad pentru ca asta înseamna economie de piata", a adaugat premierul Cîtu.
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